

本地有機西瓜節 2020



2020本地有機西瓜節

Local Organic Watermelon Festival

今年「西瓜節」繼續於全港各農墟舉行。
本地有機西瓜及時令蔬果供應期有限，欲購從速，支持本地農業！
Farmers' markets in town continue to hold the Festival this year.
Get ready to support local agriculture and purchase local organic watermelons and seasonal produce while stocks last!



農墟 Farmers' Market	地點 Venue	聯絡方法 Contact	時間* Time*
大埔農墟 Tai Po Farmers' Market	大埔太和路12號 (消防局側) 12 Tai Wo Road, Tai Po (Beside Fire Station)	2471 1169 https://www.facebook.com/taipofarmersmarket/	逢星期日 Every Sunday 09:00-17:00
中環農墟 Organic Farmers' Market Central	中環天星7號碼頭 Central Pier No. 7	2483 7138 https://www.climatechange.hk/cht/energy/savingproject-farmermarket.aspx	逢星期日 Every Sunday 11:00-17:00
天星碼頭 星期三農墟 Star Ferry Farmers' Market	中環天星7號碼頭 Central Pier No. 7	2488 0602 / 6526 1417 https://www.facebook.com/香港有機生活發展基金-SEED-101799889855487/	逢星期三 Every Wednesday 11:00-18:00
美孚有機農墟 Mei Foo Farm Fest	葵涌道架空道路下 (美孚段) Under Kwai Chung Road Flyover (Mei Foo Section)	3480 7883 https://www.facebook.com/美孚有機農墟-Mei-Foo-Farm-Fest-174564719231133/	逢星期日 Every Sunday 11:00-17:00
黃金海岸農墟 Gold Coast Farmers' Market	屯門黃金海岸商場中庭 Courttyard, The Gold Coast Piazza, Tuen Mun	2526 0822 https://www.facebook.com/GoldCoastPiazza/	七月五日 5 July 11:00-16:00

*前往農墟前，請先了解該農墟的開放情況。
*Please inquire for the opening hours of the farmers' markets in advance.

你亦可透過路旁發售有機應用程式「本地魚菜直送」或聯絡
認證有機農友購買時令蔬果。(網址: http://www.hkore-cert.org.hk/service_list.php?cid=19)

You may also order seasonal produce from the VMO mobile app "Local Fresh" or
contact certified organic farmers (URL: http://www.hkore-cert.org.hk/service_list.php?cid=19)

為減低感染和傳播2019冠狀病毒病的風險，參與活動期間，要保持良好的個人衛生，應戴上口罩及經常保持雙手清潔，避免用手摸眼口、鼻及頭，身體如有不適，尤其是出現發燒或呼吸困難或染病時，應戴上外科口罩，避免前往人多擁擠的地方，及盡早向醫生求診。
In order to minimize the risk of contracting and spreading of COVID-19, you should maintain good personal hygiene during the activity, wear a mask and keep your hands clean, and avoid touching your eyes, mouth and nose. If you are feeling unwell, especially when you have symptoms of fever or respiratory infections, you should wear a surgical mask, avoid going to crowded places and seek medical advice promptly.



● 西瓜節自六月底開始在本地各農墟舉行。

● 市民亦可透過手機應用程式，預訂本地有機西瓜。



● 6至7月期間，各農墟合共售出的西瓜超過500個，總額逾6萬港元。
感謝各位朋友支持!



本地有機西瓜節 2020

- 市民除選購心愛的本地有機蔬果外，亦樂於和農友交流經驗。
- 漁護署使用「非破壞性測糖度機」，即場替市民及農友測試西瓜糖度。

